
 Slovenská hokejbalová únia 
Junácka 6, Bratislava 832 80, Slovenská republika 
 
 

 
Zápisnica z výkonného výboru 

z 2. zasadnutie Výkonného výboru Slovenskej hokejbalovej únie zo dňa  
5. septembra 2022 o 10.00 h na Junáckej 6, Bratislava. 

 
 
Program:  
 

1. Otvorenie výkonného výboru 
2. Kontrola plnenia úloh  
3. Návrh rozpočtu na rok 2023 – výdavky na rok 2023 
4. Prerokovanie a schválenie návrhov ČMSHb 

 a) organizovanie MS v hokejbale 2023 v kategóriách U18, U20, U23 (Liberec) 
 b) organizovanie SP v hokejbale 2023 v kategóriách U16 a U21 ženy (Liberec) 
 c) Československý superpohár 2022 (Kert Park Praha - LG Bratislava) 

5. Vyhodnotenie reprezentačnej akcie dvojzápas chlapcov SVK U18 - CZE U18 a 
dvojzápas dievčat SVK U16 - CZE U16 odohraný 20.8.2022 v Žiline.  

6. Informácie k trénerským kurzom v školskom roku 2022/2023.  
7. Podmienky na kandidatov reprezentacnych trenerov pre obdobie 2 roky (od 

1.11.2022 do 31.7.2024) resp. na 2+1 rok (od 1.11.2022 do 31.7.2025) a formulár pre 
uchádzačov na vyplnenie.  

8. Rozhodcovia  
9. All star game, hokejbalista roka a hokejbalista mesiaca 
10. Voľba členov komisií 
11. Rôzne 

 
Zúčastnení:  
Marián Hambálek – viceprezident Ondrej Buday – člen VV 
Diana Kosová – členka VV 
Marek Královič – člen VV  
Lubomir Liška – člen VV 
Michal Runák – poverený člen VV  
Jaroslav Mihál – člen VV 
Dominik Vároš – člen VV, zástupca hráčov 
Miroslav Dragun – generálny sekretár  
 
Hostia: 
Matej Pleško – predseda disciplinárnej komisie 
Martin Štefanka – prezident NIHBO 

Neprítomní (Ospravedlnení):  

Boris Valábik – prezident 



K bodu 1:  

GS otvoril VV a informoval, že bol poverený prezidentom únie viesť zasadnutie VV a po overení 
prítomnosti členov VV konštatoval, že je prítomných 8 z 9 členov VV a VV je uznášaniaschopný. 
Ospravedlnení prezident únie. 

K bodu 2:  

GS informoval o aktivitách pri zmene stanov a z návštevy klubov v Humennom a Prešove 
a rokovaniach so spoločnosťou 3b. Členovia VV informovali o svojich aktivitách. 

K bodu nebolo prijaté uznesenie 

K bodu 3: 

GS informoval členov VV, že sa pripravuje návrh rozpočtu na rok 2023 a požiadal ich, aby si pripravili 
návrh za jednotlivé komisie. Po diskusii VV schválil, že jednotlivé komisie pripravia pre potreby 
sekretariátu návrh svojich rozpočtov na rok 2023 

Hlasovanie: ZA: 8, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

K bodu 4:  

Predseda ŠTK informoval o rokovaniach s ČMSHb o ich žiadosti o podporu na kongrese ISBHF 
v Kladne pre organizáciu juniorských MS a zároveň informoval o konaní československého 
superpohára v Prahe.  

VV schválil podporu ČMSHb v rámci kongresu ISBHF pre organizáciu MS juniorov. 

Hlasovanie: ZA: 8, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 
 

K bodu 5:  

Viceprezident a predseda trénersko-metodickej komisie informovali o výsledkoch o prípravných 
zápasov dievčenských a chlapčenských reprezentácii v Žiline. Podľa vyjadrení oboch pánov zápasy 
ukázali silnejšie a slabšie stránky mládežníckych výberov. VV zobral informáciu na vedomie bez 
hlasovania.  

K bodu 6 a 7 prebehla spoločná diskusia 

Predseda trénersko-metodickej komisie informoval o tom, že je zámerom únie v najbližšom čase opäť 
pre členov únie naštartovať trénerské kurzy na zvýšenie kvality tréningových procesov v kluboch. 
Zároveň informoval, že na najbližší výkonný výbor predloží návrh podmienok kandidatúry na 
reprezentačných trénerov reprezentácií SR v hokejbale vo všetkých kategóriách. VV schválil návrh 
predsedu TMK k výberovému konaniu na trénerov.  

Hlasovanie: ZA: 8, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

K bodu 8: 

GS informoval o neúspešných rokovaniach s možným partnermi Ronec Servis a Tomáš Krúpa – 
Hockey 22 a požiadal výkonný výbor o možnosti ďalšieho riešenia situácie s výbavou pre rozhodcov 
nakoľko sa jedná o zakúpenie spolu 80 dresov (40 dlhý a 40 krátky rukáv) a 40 sád teplákových 



súprav. Predseda rozhodcovskej komisie vyjadril nespokojnosť s výsledkom a požiadal, aby GS spolu 
s predsedníčkou komisie pripravili cenový návrh, ktorý sa pošle obom uchádzačom a tí nech doručia 
svoje ponuky v obálke. Po diskusii VV schválil tento návrh predsedu komisie rozhodcov. 

Hlasovanie: ZA: 8, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

K bodu 9: 

GS predstavil myšlienku opäť zorganizovať all star zápas a obnoviť tradíciu ankety hokejbalista roka. 
Predseda MK p. Runák informoval, že anketu organizoval a je pripravený podieľať sa na jej príprave. 
VV konštatoval, že by bolo v prospech hokejbalu, aby sa táto tradícia obnovila. GS zároveň požiadal 
VV, aby schválil organizáciu ocenenie hokejbalista mesiaca ako projekt únie a poveril GS doriešiť 
mediálneho partnera pre tento projekt.  

VV oba návrhy schválil.  

Hlasovanie: ZA: 8, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

K bodu 10: 

Na návrh jednotlivých predsedov komisií a zástupcu športovcov vo VV bol predložený návrh na 
vymenovanie členov komisií mládeže, disciplinárnej komisie a zriadenie komisie športovcov.  

VV na základe návrhov predsedov schválil členov komisií.  

Hlasovanie: ZA: 8, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

K bodu 11: 

V bode rôzne po výmene názorov medzi hosťom M. Štefankom a predsedom marketingovej komisie 
o fungovaní marketingu únie informoval prítomných členov predseda marketingovej komisie, že 
konči a opustil zasadnutie výkonného výboru. Výkonný výbor zobral rozhodnutie predsedu MK na 
vedomie svojim hlasovaním.  

Hlasovanie: ZA: 8, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

Záver: 

GS poďakoval prítomným za účasť a ukončil o 13:30 zasadnutie VV. 

 

V Bratislave 

 

Miroslav Dragun 
Generálny sekretár SHBÚ 

 


